
Rozumiejcie chwilę obecną
W naszej świadomości częściej wybiegamy
ku  przyszłości,  rozważamy  przeszłość,
najtrudniej nam przeżywać teraźniejszość,
czyli  chwilę  obecną.  Jest  takie
powiedzenie: Wszędzie dobrze, gdzie nas
nie ma. Oznacza to, że tu, gdzie właśnie
jesteśmy  obecni,  w  naszej
teraźniejszości,  nie  czujemy  się
najlepiej.

Mądrość  słowa  Bożego  ukazuje  nam  wielką  wartość  chwili
obecnej, próbuje nas jakby zatrzymać w tym naszym tu i teraz.
Bo właśnie tutaj, w obecnej chwili rozgrywa się mól los, moje
życie, zbawienie. Teraz bowiem zbawienie jest bliżej nas –
pisze św. Paweł. Nie znaczy to, że kiedyś było lub będzie
bliżej nas. Zbawienie, czyli Chrystus w każdej chwili jest
bardzo blisko. Swego czasu Żydzi ocierali się o Niego, byli
świadkami Jego cudów, słuchali Jego słowa – to była ich chwila
obecna, którą całkowicie zaprzepaścili, nawet nie próbowali
jej rozumieć. Dobrego przeżywania i rozumienia każdej obecnej
chwili  uczy  nas  Matka  Najświętsza.  Ona  w  każdej  chwili
rozważała wszystko, co dotyczyło życia jej Syna i jej życia.
Krok  po  kroku,  chwila  po  chwili,  zdarzenie  po  zdarzeniu.
Dlatego do naszego Listu wybrałem nowe logo, jej wizerunek,
który odwiedza nasze domy, rodziny. Warto do siebie zaprosić
Matkę Bożą, bo ona wnosi do naszego życia, naszych rodzin,
obecność Boga, uczy nas rozumienia obecnej chwili.
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